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ZAPISNIK 
 

11. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 
održane u četvrtak, 21. listopada 2010. god, s početkom u 17,00 sati 

u Zagrebu, u prostorijama ureda Hrvatskog streličarskog saveza 
Hrvatskog proljeća 34, 10040 Zagreb 

 
 
Nazočni članovi UO-a: g. Alen Kiđemet, g. Ivan Mustapić, g. Dražen Furdi, g. Dorjan Močinić, g. 
Dubravko Buden, g. Goran Ahel i g. Damir Kolarek 
 
Odsutni g. Igor Orlić i g. Draško Mihinjač 
 
Ostali nazočni: g. Zlatko Zubović, Predsjednik NO HSS-a  
 
Sjednicom je predsjedavao Predsjednik HSS-a g. Alen Kiđemet. 
 
Jednoglasno je usvojen slijedeći Dnevni red: 
 

1. Usvajanje Zapisnika 10. sjednice UO održane 26. kolovoza 2010. 
2. Usvajanje konačnog prijedloga Kalendara natjecanja u 2011. godini za javni raspis 
3. Usvajanje odluke o pokretanju postupka licenciranja za natjecateljsku sezonu 2011. 
4. Program angažiranja trenera Hrvatskog olimpijskog odbora 

a. Donošenje odluke o daljnjem statusu angažirane trenerice mlađih dobnih kategorija 
Andree Čižmek po programu 

b. Donošenje odluke o angažiranju Damira Kolarek u status trenera mlađih dobnih 
kategorija po programu 

5. Aktualni stegovni postupak – Zdenko Videc, Draško Mihinjač, Alojz Mauser 
- Donošenje odluka o statusu postupka temeljem žalbi na odluke     Stegovnog 
povjerenstva 

6. Usvajanje odluke o pokretanju postupka rješavanja međusobnih dugovanja Savez – 
dobavljači, klubovi, pojedinci 

7. Pravilnik o nošenju hrvatskog dresa 
8. Izmjene pravilnika o postupku i načinu izbora i određivanju reprezentativaca 
9. Nacrt Ugovora o pravima i obavezama državnih reprezentativaca 
10. Razno 

a. 1. Svjetski kup 02. do 07. svibnja 2011. 
b. Primanje SK Sesvete u članstvo Saveza 
c. Prijedlog odluke o pokretanju postupka uvrštenja streličara mlađih dobnih kategorija 

Matee Kolarek, Vedrana Orlić, Maria Vavro i Domagoja Buden u razvojne programe 
HOO-a 

d. Usvajanje odluke o pristupanju izradi nove, funkcionalne internet stranice Saveza 
e. Kolegij tajnika nacionalnih športskih Saveza HOO-a održan 13. listopada 2010. 
f. FITA seminar za trenere – level 2, Wadi Degla, Egipat 
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ad 1.  

Jednoglasno se usvaja Zapisnik 10. sjednice UO održane 26. kolovoza 2010. g 
  

ad 2. 
 Zbog izostanka g. Orlića sa sjednice UO zadužuje se g. Ahel da ga kontaktira i da UO početkom 
idućeg tjedna dostavi na uvid konačni prijedlog kalendara za 2011. godinu za javni raspis. 

Donosi se jednoglasna odluka da se najkasnije 15. studenog daju prijave za turnire, a do 15. 

prosinca prihvati i objavi konačni kalendar natjecanja HSS-a za 2011. godinu. 
 Raspravlja se i o broju FITA Star turnira te načinu dobivanja domaćinstva za takve turnire. FITA Star 
turniri moraju biti prestižni turniri i domaćinstvo mogu dobiti samo klubovi koji su se iskazali 
organizacijom takvih natjecanja. Isto tako, predlaže se donošenje odluke o obaveznom prisustvovanju šire 
reprezentacije na Star turnirima te donošenje odluke o određivanju kvalifikacijskog praga za sudjelovanje 
na PH.  Nakon rasprave usaglašeno je da će se navedena problematika regulirati novim Natjecateljskim 
pravilnikom. 
 
ad 3. 
 G. Ahel postavlja pitanje što s klubovima koji nisu za tekuću godinu obavili licenciranje a sudjelovali 
su na natjecanjima. Predlaže da se popišu te osobe i klubovi, da im se ispostave računi, te da se odredi rok 
do kojeg svi ti računi moraju biti plaćeni, a u slućaju neplaćanja da im se ne odobre daljnja natjecanja. G. 
Mustapić podržava prijedlog, a g. Furdi predlaže da se u realizaciju krene od slijedeće godine. 

 Predlaže se uvođenje jednodnevnih licenci za one koji nema plaćenu godišnju licencu u 
klubovima. 

Donosi se jednoglasna odluka da se pokrene postupak licenciranja za 2011. godinu uz 

uvođenje jednodnevnih licenci u vrijednosti od 20 kn za one koji nemaju plaćenu godišnju licencu u 

klubovima, a suci su ovlašteni za kontrolu i naplatu istih.  

 

ad 4. 
 Upravni odbor smatra da su iscrpiljene sve mogućnosti stimuliranja da se potakne gđica. Čižmek da 
digne svoj angažman u Savezu na višu razinu, i da pokaže da ju taj posao zanima, te se daje primjedba da 
je premalo dala u odnosu na uložena sredstva.  

Donosi se odluka uz jedan suzdržani glas da se gđici. Andrei Čižmek kao trenerici mlađih 

dobnih kategorija daje negativna ocjena za rad u 2010. godini.  
Nakon rasprave o mogućim kandidatima za to mjesto dolazi se do zaključka da je logično da 

izbornik juniorske reprezentacije bude ujedno i trener mlađih dobnih kategorija, ali da je za konačnu 
odluku potrebno priložiti i plan rada. Nakon te primjedbe g. Kolarek je pročitao svoj plan rada u svojstvu 
izbornika juniorskog i kadetskog tima, te dopunio plan osobnim viđenjem budućeg načina rada trenera 
mlađih dobnih kategorija.  

Po završetku izlaganja donosi se odluka uz jedan suzdržani glas da se ukoliko Hrvatski 

olimpijski odbor to prihvati g. Damir Kolarek angažira u HSS-u u svojstvu trenera mlađih dobnih 

kategorija, uz napomenu da je obavezan do kraja godine  dostaviti plan rada za slijedeću godinu. 

 

ad 5.  
 Stegovno povjerenstvo donijelo je odluke o stegovnim  mjerama gdje je g. Drašku Mihinjač izrečena 
stegovna mjera javne opomene, g. Zdenku Videc stegovna mjera javne opomene uz zabranu obnašanja 
dužnosti u Savezu do 20. listopada 2010., a g. Alojzu Mauser zabrana obnašanja dužnosti u Savezu do 16. 
listopada 2011. godine. Navedena gospoda žalila su se na odluku Stegovnog povjerenstva, prvenstveno 
zbog toga što ih bilo kakva opomena ili  stegovna mjera na temelju čl. 31. Statuta ubuduće udaljava od 
bilo kakvog  sudjelovanja u radu skupštine.  

Donosi se jednoglasna odluka da se potvrđuju odluke stegovnog povjerenstva po pitanju 

predmeta g. Draška Mihinjač i g. Zdenka Videc, a da se predmet g. Alojza Mauser vraća ponovo na 
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postupak uz prilog novoprikupljene dokumentacije, te se traži postupanje sukladno priloženom 

dokaznom materijalu.  
 
ad 6.  

 Donosi se jednoglasna odluka o pokretanju postupka rješavanja međusobnih dugovanja Savez 

– dobavljači, klubovi i pojedinci s rokom rješavanja 31. prosinac 2010.godine. 
 
ad 7.  
 G. Furdi objašnjava potrebu i svrhu Pravilnika te predlaže promjenu naziva pravilnika u Naputak o 
nošenju hrvatskog dresa. Predlaže da izbornici daju zahtjev i prijedlog za hrvatski dres, a da se odredi 
osoba u savezu koja bi bila zadužena za nabavku istog. G. Mustapić napominje na se Naputak ne bi 
trebao baviti količinama i vrstama opreme nego načinom i uvjetima korištenja opreme koja nosi obilježja 
reprezentacije. 
 Donosi se jednoglasna odluka o usvajanju Naputka o nošenju hrvatskog dresa s navedenim 

izmjenama i dopunama.  
 
ad 8. 
 G. Buden obrazlaže potrebne promjene u pravilniku te u točki 1. predlaže dodatni kriterij za izbor – 
prosjek rezultata. U točki 5. predlaže izbacivanje uloge Sportskog koordinatora te predlaže promjenu 
naziva točke 5. u „Obaveze potencijalnih reprezentativaca“ i dodavanje linije „e“ -  početkom godine 
predati plan rada za nastupajuću sezonu izbornicima. U točku 6. dodati „rezultati ispucani na pripremama 
upisuju se u listu rezultata i sudjeluju u prosjeku rezultata (vezano uz točku 1.). 
 Donosi se jednoglasna odluka o usvajanju Pravilnika o postupku, načinu izbora i određivanju 

reprezentativaca  s navedenim dopunama i izmjenama. 

 

ad 9. 
 G. Mustapić objašnava da je takav Ugovor potreban kako bi regulirao ponašanje sportaša, ponašanje 
prema doping kontroli i svim eventualnim negativnostima do kojih bi moglo doći. 
 Donosi se jednoglasna odluka da se zadužuje  g. Mustapić da nabavi ogledni primjerak takvog 

Ugovora, kojeg bi prilagodili našim potrebama. 
 
ad 10. 
 G. Ahel naglašava potrebu da se što ranije krene u pripreme organizacije Svjetskog kupa u Poreču, da 
još nije dogovorena suradnja s gradom Porečom te da zbog loše situacije u gospodarstvu Hrvatske ne 
možemo računati na sufinanciranje od strane Hrvatskog olimpijskog odbora. 
 
 G. Ahel izvještava da je SK Sesvete dostavio potrebne dokumente i zahtjev za prijem u HSS. Donosi 

se jednoglasna odluka o privremenom prijemu SK Sesvete u članstvo Saveza do redovne sjednice 

Skupštine Saveza. 

 

 Donosi se jednoglasna odluka o pokretanju postupka uvrštenja streličara mlađih dobnih 

kategorija Matee Kolarek, Vedrana Orlić, Maria Vavro i Domagoja Buden u razvojne programe 

HOO-a. 

 

 

 Donosi se jednoglasna odluka o pristupanju prikupljanja ponuda za izradu nove i 

funkcionalnije internet stranice Saveza. 

 
 G. Ahel informira o temama Kolegija tajnika nacionalnih športskih Saveza HOO-a održanog  13. 
listopada 2010. u Zagrebu. Naglašava da će se promijeniti sustav financiranja Hrvatskog olimpijskog 
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odbora i da će se temeljiti prvenstveno na rezultatima. Obavještava da je s naše strane podnesen prigovor 
na pravilnik o kategorizaciji te predloženo da se na svim FITA Star turnirima može ostvariti 
kategorizacija. Predloženo je i uvrštavanje 3D-a u sustav kategorizacije. Obavijestio je i o detaljima 
ugovora  Hrvatskog olimpijskog odbora s MORH-om. 
 
 Temeljem informacije FITA-e o održavanju seminara za trenere – level 2 koji će se održati u 

FITA centru Wadi Degla, Cairo, Egipat, od 28. studenog do 19. prosinca 2010. godine, donosi se 
jednoglasna odluka o upućivanju g. Damira Kolareka na taj seminar. Kako postoji mogućnost da 
odlazak na taj seminar financira Olimpijska solidarnost, žurno treba uputiti zahtjev za financiranje prema 
FITI i Hrvatskom olimpijskom odboru.  
 
 G. Ahel informira o godišnjem sastanku sudaca Slovenije i Hrvatske koji bi se održao u Čatežu u 
subotu 27. studenog 2010. godine. Sastanak-seminar će biti jednodnevan i suci će putovati na svoj trošak. 
 
 G. Kiđemet informira o sastanku s glavnim tajnikom Hrvatskog olimpijskog odbora g. Čopom, a 
predmet razgovora je bio namjenska trošenja sredstava Saveza. Što se tiče proračuna za iduću godinu, bit 
će na istoj razini kao i za ovu. Postoji mogućnost zaposlenja dodatne osobe koja bi radila temeljem 
ugovora o djelu, a radila bi u uredu Saveza kao pomoć g. Ahelu.  
 
 G. Kiđemet informira i o mogućnosti kupovine kombi vozila marke Opel Vivaro po povoljnijoj cijeni 
za Savez.  
 
 G. Mustapić informira o prijedlogu promjene  pravila za 3D natjecanja. Predlaže sustav sa 20 meta 
kvalifikacije te 8 + 8 meta eliminacije, te predlaže da se bodovanje za Kup vrši po rezultatima (plasmanu) 
iz kvalifikacija, a plasman na natjecanju po rezultatima iz eliminacija. 

 Isto tako, kritizira rad sudačke organizacije. Smatra nedopustivim da natjecatelji odlaze na 
međunarodna natjecanja a da nisu informirani o promjenama pravila, da povjerenik za suđenje, kome je to 
i dužnost,  nikog ne obavještava o promjenama, a bio je nazočan kao sudac na Europskom prvenstvu. 
Izražava veliko nezadovoljstvo načinom suđenja istog suca, koji je na nepropisan i nedopustiv način 
diskvalificirao natjecateljsku ekipu iz Slovenije. Smatra da, ubuduće, delegiranje sudaca za međunarodna 
natjecanja mora ići preko Saveza. 

Članovi Upravnog odbora Saveza smatraju potrebnim smjeniti povjerenika za suđenje, a o novom 
povjereniku će se raspravljati naknadno. 
 
Zapisničar: 
 
Damir Kolarek                      Predsjednik Saveza: 
 
                Alen Kiđemet 
 


